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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: „Ured za reviziju je u reviziji učinka naveo kao 

problematično 'upravljanje troškovima zakupa za rad i smještaj institucija BiH', te na osnovu 

toga dao preporuke za efikasnije upravljanje troškovima zakupa prostora. Da li Vijeće 

ministara BiH ima konkretnu strategiju za realizaciju preporuka revizije u vezi s 

racionalizacijom troškova zakupa? Kada Vijeće ministara BiH namjerava ostvariti peporuke 

revizije za racionalizaciju troškova zakupa koje se mogu ostvariti u kratkom roku?“ 

 
 


